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Rada Gminy Waganiec 
 

Protokół nr I/2018 

I Sesja w dniu 22 listopada 2018 r. 

 

Obrady rozpoczęto 22 listopada 2018 o godz.10:00, a zakończono o godz. 15:12 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Jan Bróżek 

2. Iwona Góralska  

3. Wojciech Grzanka 

4. Radosław Kłonowski 

5. Jan Kłos 

6. Mieczysław Kołowrocki 

7. Arkadiusz Kujawa 

8. Wojciech Marut 

9. Jadwiga Michalska  

10. Arkadiusz Najder 

11. Patrycja Smykowska 

12. Wojciech Sobczak 

13. Wacław Stefański 

14. Tomasz Wysocki 

15. Stanisław Zimecki 

 

Lista obecności radnych – stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Pan Wacław Stefański,  jako najstarszy wiekiem radny Rady Gminy Waganiec VIII kadencji – 

powitał wszystkich obecnych i poprosił o powstanie do hymnu. 

  

HYMN – obecni na sali powstali do hymnu. 

  

Po hymnie. 

  

Ad.1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
  

Radny Senior Wacław Stefański – na podstawie art. 20 ust. 2c ustawy o samorządzie gminnym 

otworzył I Sesję VIII kadencji Rady Gminy Waganiec. 

Poinformował, że przed obradami sesji wójt i radni od Przewodniczącej Gminnej Komisji 

Wyborczej Pani Eweliny Ferner - Kofel w obecności członków tej komisji otrzymali 

„zaświadczenia o wyborze”. 

  
Poinformował, że na podstawie art. 20 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym pierwszą sesję nowo wybranej Rady Gminy Waganiec zwołuje Komisarz Wyborczy 

na dzień przypadający w ciągu 7 dni po upływie kadencji rady. 
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Następnie odczytał Postanowienie Komisarza Wyborczego we Włocławku I z dnia 9 listopada 

2018 r. w sprawie zwołania I sesji nowo wybranej rady – stanowi ono załącznik nr 2 do protokołu. 

  

Poinformował, że na podstawie art. 20 ust. 2c ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym pierwszą Sesję nowo wybranej Rady Gminy, do czasu wyboru Przewodniczącego 

Rady, prowadzi najstarszy wiekiem radny obecny na sesji. 

  

W związku z tym, jako radny senior składu Rady Gminy bieżącej kadencji dokonał otwarcia 

sesji i będzie przewodniczył obradom do chwili wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 

Waganiec VIII kadencji. 

  

Podziękował za powierzenie mu tak zaszczytnej funkcji. Zapewnił, że dołożę wszelkich 

starań, aby I sesja przebiegała sprawnie i zgodnie z prawem. 

  

Zgodnie z art. 20 ust.1b obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

  

Następnie przywitał przybyłych gości: 

1.  Wójta Gminy Waganiec VII kadencji i zarazem Wójta Gminy Waganiec VIII kadencji Pana 

Piotr Kosik – i złożył gratulacje w związku z wyborem. 

2.  Zastępcę Wójta Gminy Waganiec Pana Arkadiusza Żak, 

3.  Skarbnika Gminy Waganiec Panią Danutę Roszko, 

4.  Radcę Prawnego Gminy Waganiec Pana Tomasza Mroczkowskiego, 

5.  Radnych Rady Gminy Waganiec, 

6. Sołtysów Gminy Waganiec 

  

Listy obecności - stanowią załącznik Nr 3 do protokołu. 

  

Powitał również wszystkich mieszkańców obecnych na sesji! 

  

W przypadku Rady Gminy Waganiec ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych. 

Stwierdził, że na podstawie listy obecności w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum 

niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy Waganiec i umożliwia przeprowadzenie 

głosowań oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

 

Ad.2  

Ślubowanie radnych. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – otworzył kolejny punkt porządku obrad, i poinformował, że 

obecnie przystąpią radni do ceremonii złożenia ślubowania przez nowo wybranych radnych. 

Zaproponował, aby ślubowanie odbywało się w następujący sposób, że odczyta rotę ślubowania, 

a następnie najmłodszy radny Pan Kujawa Arkadiusz odczyta z listy obecności kolejno imiona  

i nazwiska radnych, którzy powstaną i wypowiedzą wg. swojego wyboru, słowo "ślubuję" 

lub zwrot "ślubuję, tak mi dopomóż Bóg". 

  

Czy są inne propozycje? 

  

W związku z brakiem innych propozycji przystąpił do ślubowania. 
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Radny Senior Wacław Stefański – odczytał rotę ślubowania: 

 

Cyt. "Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro 

mojej gminy i jej mieszkańców". 
  

Poprosił radnego Pana Arkadiusza Kujawę o odczytywanie z listy poszczególnych radnych. 

  

Radny Arkadiusz Kujawa - wywołał kolejno zgodnie z listą obecności radnych, którzy złożyli 

ślubowanie. 

  

Nastąpiło ślubowanie. 

  
Radny Senior Wacław Stefański – podziękował i złożył gratulacje. 

Stwierdził, że radni, którzy złożyli ślubowanie objęli mandat radnego Rady Gminy Waganiec 

VIII kadencji.   

 

Ad.3 

Ślubowanie Wójta. 

  
Radny Senior Wacław Stefański – dokonał otwarcia następnego punktu porządku obrad, tj. 

” Ślubowanie Wójta”. 

Poinformował, że zgodnie z art.29 a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

objęcie obowiązków przez Wójta następuje z chwilą złożenia wobec Rady Gminy ślubowania. 

Przystąpił do ślubowania i poprosił nowo wybranego Wójta Gminy Waganiec Pana Piotra Kosik 

o powstanie i złożenie ślubowania. 

  

Pan Piotr Kosik – złożył ślubowanie przed Radą Gminy Waganiec następującej treści: 

 

 cyt. "Obejmując urząd Wójta Gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, 

a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców gminy." 

"Tak mi dopomóż Bóg." 
  

Po ślubowaniu radny senior Wacław Stefański podziękował i poinformował, że Pan Piotr Kosik 

objął obowiązki Wójta Gminy Waganiec VIII kadencji, pogratulował mu i życzył jednocześnie 

wszystkiego najlepszego i powodzenia w sprawowaniu tej jakże zaszczytnej funkcji. 

   

Ad.4 

Przyjęcie porządku obrad. 

  
Radny Senior Wacław Stefański – poinformował, że rada gminy przystępuje obecnie do 

ustalenia porządku obrad I sesji Rady Gminy Waganiec. 

Przedstawił proponowany porządek obrad sesji przygotowany przez zwołującego sesję 

Komisarza Wyborczego. 

Proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję. Następnie odczytał 

proponowany porządek obrad. 
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ślubowanie radnych. 

3. Ślubowanie wójta. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Wybór Przewodniczącego Rady. 

6. Przyjęcie przez Przewodniczącego rady prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 

7. Zakończenie obrad I sesji Rady. 

  

Poinformował, że w przypadku zgłoszenia propozycji zmian do porządku obrad dotyczących np. 

zmiany kolejności punktów, dodania nowych punktów, zdjęcia lub modyfikacji przedstawionych 

punktów, będziemy musieli je kolejno przegłosować. 

Zmiany zostają wprowadzone, jeżeli za zmianą w każdym przypadku opowie się  

w głosowaniu bezwzględna większość ustawowego składu Rady Gminy, tj., co 

najmniej 8 radnych. 

  

Zwrócił się z zapytaniem do radnych: czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 

porządku obrad? 

  

Brak propozycji do porządku obrad ze strony radnych. 

  

Radny Senior Wacław Stefański - udzielił głosu Wójtowi Gminy Piotrowi Kosik. 

  

Wójt Gminy Piotr Kosik – zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o dodatkowe punkty. 

W związku z tym, iż porządek obrad pierwotnie został przedstawiony przez Komisarza 

Wyborczego i dotyczył on tylko podstawowych punktów związanych ze ślubowaniem  

i wyborem Przewodniczącego Rady Gminy, dlatego proponuje wprowadzić dodatkowe punktu 

do porządku obrad dzisiejszej sesji Rady Gminy takich punktów obligatoryjnych, które 

należałoby procedować co, do których uchwały należy podjąć min. również ze wzglądów 

technicznych tak, aby sprawnie przebiegało funkcjonowanie urzędu oraz rady Gminy Waganiec. 

Następnie i zaproponował, aby po punkcie 5. „Wybór Przewodniczącego Rady” wprowadzić 

punkty: 

 

5.1.Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

a) zgłaszanie kandydatur; 

b) głosowanie kandydatur; 

c) głosowanie regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego Rady 

Gminy; 

d) podjęcie uchwały. 

  

5.2. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

a) zgłaszanie kandydatur; 

b) wybory (głosowanie tajne); 

c) podjęcie uchwały. 

d) przejęcie prowadzenia sesji przez Przewodniczącego Rady Gminy Waganiec VIII 

kadencji od Radnego Seniora (radnego najstarszego wiekiem obecnego na sesji). 

  

 

 



5 

 

6. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

6.1. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

a) zgłaszanie kandydatur; 

b) głosowanie kandydatur; 

c) głosowanie regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy; 

d) podjęcie uchwały. 

  

6.2.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

a) zgłaszanie kandydatur; 

b) wybory (głosowanie tajne); 

c) podjęcie uchwały. 

  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej. 

a) zgłaszanie kandydatur; 

b) głosowanie kandydatur; 

c) podjęcie uchwały; 

d) ukonstytuowanie się Komisji Rewizyjnej. 

  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Budżetu, Finansów, 

Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

a) zgłaszanie kandydatur; 

b) głosowanie kandydatur; 

c) podjęcie uchwały; 

d) ukonstytuowanie się Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku 

Publicznego. 

  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej. 

a) zgłaszanie kandydatur; 

b) głosowanie kandydatur; 

c) podjęcie uchwały; 

d) ukonstytuowanie się Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

a) zgłaszanie kandydatur; 

b) głosowanie kandydatur; 

c) podjęcie uchwały; 

d) ukonstytuowanie się Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

  

11. Podjecie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. 

a) zgłaszanie kandydatur; 

b) głosowanie kandydatur; 

c) podjęcie uchwały; 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Waganiec na 2018 r. 

a) dyskusja nad projektem uchwały; 

b) podjęcie uchwały; 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec. 

a) dyskusja nad projektem uchwały; 

b) podjęcie uchwały; 

  

14.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Waganiec 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2019 rok. 

a) dyskusja nad projektem uchwały; 

b) podjęcie uchwały; 

  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu 

projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Waganiec”. 

a) dyskusja nad projektem uchwały; 

b) podjęcie uchwały; 

  

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zamknięcie obrad I sesji VIII kadencji Rady Gminy Waganiec. 

  

Radny Senior Wacław Stefański – podziękował i zwrócił się do radnych, czy są inne 

propozycje w sprawie porządku obrad?    

Udzielił głosu radnemu Wojciechowi Marut. 

 

Radny Wojciech Marut – stwierdził, że przeglądając propozycję Wójta do porządku obrad, 

chciałby odrzucić trzy proponowane punkty, tj. 13, 14 i 15.  

Uzasadniając, że są to bardzo trudne tematy, nad którymi trzeba się zagłębić, w najbliższym 

czasie będzie następna sesja i wówczas proponuje te punkty włączyć, natomiast chciałby do 

porządku obrad dołożyć jeszcze jeden punkt i składa wniosek o ”interpelacje radnych  

i zapytania” przed punktem „wolne wnioski i informacje”. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – udzielił głosu Zastępcy Wójta Arkadiuszowi Żak. 

 

Zastępca Wójta Arkadiusz Żak – poinformował, że zanim będą radni podejmowali decyzje  

o odrzuceniu któregoś z punktów bądź dodaniu kolejnych, chciałby wyjaśnić pewne elementy, 

tzn. punkt 14 z wniosku radnego Maruta, czyli: „podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Rocznego programu współpracy Gminy Waganiec z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2019 rok”, jest propozycja, aby włączyć ten punkt 

dzisiejszej sesji z uwagi na to, iż zgodnie z ustawą, cyt. Rada Gminy organ stanowiący ma czas 

na uchwalenie takiego programu do 30 listopada roku poprzedzającego rok, którego ten program 

ma dotyczyć. Z uwagi na fakt, iż w dniu dzisiejszym jest już 22 listopada, najprawdopodobniej 

kolejnej sesji już w listopadzie nie będzie planowana, jest planowana do 7 grudnia, z uwagi 

podjęcie stosownych uchwał dotyczących ustalenia stawek będących podstawą do ustalenia 

podatków, więc ten punkt powinien być zgodnie, z ustawą w dniu dzisiejszym procedowany. 

To jest informacja dla radnych, aby w oparciu o tą informację, czyli, że do 30 listopada organ 

stanowiący musi podjąć uchwałę w tym zakresie, i aby radni dokonywali wyboru podczas 

głosowania nad tym wnioskiem.    
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Jeśli chodzi o kwestię punktu 15, czyli: podjęcie uchwały w sprawie przekazania do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu „Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie gminy Waganiec”, tutaj z uwagi na zmianę przepisów 

zachodzi konieczność w tej chwili przed przyjęciem regulaminu przekazania go i tutaj 

stosownym organem jest właśnie Rada Gminy do organu regulacyjnego Wody Polskie, i aby ten 

regulamin jak najszybciej mógł funkcjonować, on określa zasady związane ze zbiorowym 

zaopatrzeniem w wodę i zbiorowym odprowadzaniem ścieków należy maksymalnie zajmować 

się tym tematem w związku z tym propozycja do Wysokiej Rady. Ten projekt regulaminu jest 

przygotowany to jest tylko formalność, aby przekazać go do organu regulacyjnego. To dopiero 

Wody Polskie wydając opinie umożliwi radnym procedowanie nad przyjęciem tego regulaminu. 

I tutaj nie ma żadnego zagrożenia, jeśli chodzi o procedowanie nad tym punktem. 

Punkt 13, tj. podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 

Waganiec. Jest to wyłączna kompetencja organu stanowiącego, czyli Rady Gminy, która dla 

Wójta ustala wynagrodzenia a Wójt, aby mógł sprawować tą funkcje musi mieć to 

wynagrodzenie ustalone i inaczej nie da się przygotować list płac, a taktowe niestety trzeba 

przygotowywać w stosownym terminie, czyli tutaj też by sugerował, aby pochylić się nad tym 

problemem. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – udzielił głosu radcy prawnemu Tomaszowi 

Mroczkowskiemu w sprawie punktu „interpelacje i zapytania radnych”. 

   

Radca prawny Tomasz Mroczkowski – wyjaśnił radnym punkt dotyczący rozszerzenia 

porządku obrad o „Interpelacje i zapytania radnych”, które Pan radny zgłosił. Od tej kadencji 

nastąpiła zmiana w tym zakresie, ponieważ zmieniła się ustawa o samorządzie gminnym, art. 24 

ust.6 reguluje ta kwestię.  

Zmiana następuje w ten spsoć, ze nie ma już interpelacji i zapytań ustnych, tylko muszą być one 

składane na piśmie, na ręce Przewodniczącego Rady Gminy, który niezwłocznie przekazuje 

interpelacje i zapytanie Wójtowi Gminy w celu udzielenia pisemnej odpowiedzi i takie 

odpowiedzi są również publikowanie w BIP, czyli w tej chwili dopuszczone są tylko interpelacje 

i zapytania w formie pisemnej i nie ma ustnych zapytań i odpowiedzi i interpelacji na sesji, tylko 

muszą być one składane na pisemnej zarówno interpelacje i zapytania jak i odpowiedzi jak  

i odpowiedzi na interpelacje i zapytania to wynika wprost z przepisów ustawy, która została 

znowelizowana przed wyborami. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – udzielił głosu radnemu Wojciechowi Marutowi. 

 

Radny Wojciech Marut – w takim przypadku wycofał trzy swoje wnioski, tylko jeden wniosek 

złożył i proponuje przesunąć ten punkt 13 tj. „podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec” na następną sesję. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – ogłosił 5 minut przerwy.  

Po przerwie wznowił obrady i zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego Maruta dotyczącym 

zmiany w porządku obrad w zakresie usunięcia z porządku obrad proponowanego punktu 13 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec. 

 

Poprosił o głosowanie i zwrócił się z zapytaniem, kto z Pań i Panów radnych jest, „za”, kto 

„przeciw”, a kto „sie wstrzymał” od głosu? 

Przypomniał, iż głosowanie odbywa się poprzez naciśnięcie przycisku na tablecie. 
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Głosowano w sprawie: 
wniosku radnego Wojciecha Maruta o zdjęcie z porządku obrad punktu 13. Podjęcie uchwały  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 5 

PRZECIW: 10 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wojciech Grzanka, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

 

PRZECIW (10) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska , Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Jadwiga 

Michalska , Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

 

Radny Senior Wacław Stefański – stwierdził, że wniosek radnego Maruta został odrzucony. 

 

W związku z powyższym przystąpił do głosowania nad wnioskiem Wójta Gminy o zmianę 

porządku obrad i przypomniał, że głosowanie odbywa się poprzez wybrania na tablecie opcję 

„za”, przeciw” lub „wstrzymujący się”. 

Kto jest za zmianą porządku obrad zgodnie z wnioskiem Wójta Gminy zgodnie ze złożonym 

wnioskiem? 

 

Głosowano w sprawie: 
wniosku Wójta Gminy o rozszerzenie porządku obrad o dodatkowe punkty.   

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 10 

PRZECIW: 5 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska , Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Jadwiga 

Michalska , Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

 

PRZECIW (5) 

Wojciech Grzanka, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

 

Radny Senior Wacław Stefański – stwierdził, że wniosek Wójta nad zmiana porządku obrad 

został przyjęty. 
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Następnie poddał pod głosowania porządek obrad I sesji Rady Gminy Waganiec  

z uwzględnieniem przegłosowanych zmian. Wspomniał, że głosowanie odbywa się poprzez 

wybrania na tablecie opcję „za”, przeciw” lub „wstrzymujący się”. 

Kto jest za przyjęciem porządku obrad? 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 10 

PRZECIW: 5 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska , Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Jadwiga 

Michalska , Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

 

PRZECIW (5) 

Wojciech Grzanka, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

 

Radny Senior Wacław Stefański – stwierdził, że porządek obrad został przyjęty  

z proponowanymi zmianami. 

Poinformował, że punkty 1, 2, 3 i 4 porządku obrad zostały zrealizowane. 

 

Ad. 5 

Wybór Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – otworzył następny punkt porządku obrad i przystąpił do 

procedowania punktu Wybór Przewodniczącego Rady Gminy.  

Podpunkt 5.1.Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia 

regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego/ej Rady Gminy.  

Litera a) zgłaszanie kandydatur. 

 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej. Przypomniał, że 

zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie, dlatego każdorazowo będzie zwracał 

się z zapytaniem do zgłoszonej osoby, czy wyraża zgodę. 

 

Zaproponował 3-osobowy Komisji Skrutacyjnej. Przypominam, że osoby kandydujące na 

przewodniczącego Rady Gminy nie mogą wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radny Senior Wacław Stefański – zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi do proponowanego 

składu Komisji Skrutacyjnej?  

 

Brak uwag z sali. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – poprosił o zgłoszenie trzech radnych do pracy w komisji. 
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Radny Mieczysław Kołowrocki – zgłosił kandydaturę radnego Radosława Kłonowskiego. 

Radny Radosław Kłonowski – wyraził zgodę. 

 

Radny Tomasz Wysocki - zgłosił kandydaturę radnej Iwony Góralskiej.  

Radna Iwona Góralska – wyraziła zgodę. 

 

Radny Jan Kłos - zgłosił kandydaturę radnej Jadwigi Michalskiej. 

Radna Jadwiga Michalska – wyraziła zgodę. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – przeszedł do Litery „b” przedmiotowego punktu przyjętego 

porządku obrad „głosowanie kandydatur”. 

Przypomniał, że głosowanie odbywa się poprzez wybranie na tablecie opcji „za”, „przeciw” lub 

„wstrzymujący się”. Poprosił o oddanie głosu w sprawie powołania zaproponowanego składu 

Komisji Rewizyjnej w sprawie wyboru Przewodniczącego/ej Rady Gminy Waganiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Przewodniczącego/ej Rady Gminy Waganiec  

w składzie: Góralska Iwona Małgorzata, Michalska Jadwiga Stanisława, Kłonowski Radosław.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

 

Radny Senior Wacław Stefański – stwierdził, że Wysoka Rada powołała Komisję Skrutacyjną 

do przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Gminy w składzie: Góralska Iwona 

Małgorzata, Michalska Jadwiga Stanisława, Kłonowski Radosław. 

 

Ogłosił 5 minutową przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej i przygotowania 

się do przedstawienia projektu regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru 

Przewodniczącego/ej Rady Gminy. 

Przypominam, że projekt regulaminu radni otrzymali przed sesją, co oczywiście nie wyklucza 

wprowadzenia w nim zmian, o ile stwierdzone zostanie, że są konieczne. 

 

PRZERWA  
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Radny Senior Wacław Stefański – wznowił obrady po przerwie i przystąpił do procedowania 

punktu Litery „c” przedmiotowego punktu przyjętego porządku obrad „głosowanie regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego/ej Rady Gminy”.  

Poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o zapoznanie radnych z projektem regulaminu 

głosowania tajnego w sprawie wyboru Przewodniczącego/ej Rady Gminy, w tym szczególnie  

o podkreślenie zaproponowanych zmian w stosunku do projektu, który otrzymali radni łącznie  

z zaproszeniem na sesję. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Kłonowski – poinformował, że Komisja 

Skrutacyjna ukonstytuowała się, w następującym składzie: 

Przewodniczący Komisji – Radosław Kłonowski, 

Członek komisji – Góralska Iwona Małgorzata, 

Członek komisji – Michalska Jadwiga Stanisława. 

 

Następnie odczytał projekt regulaminu głosowania tajnego w sprawie wyboru 

Przewodniczącego/ej Rady Gminy – stanowi on załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi do przedstawionego 

projektu regulaminu? 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – poddał pod głosowanie przyjęcie regulaminu głosowania 

tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego/ej Rady Gminy.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego/ej Rady 

Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15)  

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

 

Radny Senior Wacław Stefański – stwierdził, że regulamin głosowania tajnego w sprawie 

wyboru Przewodniczącego/ej Rady Gminy Waganiec został przyjęty przez Wysoką Radę. 

 

Następnie przeszedł do Litery „d” procedowanego punktu „podjęcie uchwały w sprawie 

powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu głosowania tajnego dotyczącego 

wyboru Przewodniczącego Rady Gminy”. W ramach sprawowania swojej funkcji poprosił radcę 
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prawnego o odczytanie projektu uchwały w związku z małymi literami w tym projekcie  

i problemami ze wzrokiem. 

Radca Prawny odczytał projekt procedowanej uchwały – stanowi on załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – podziękował mecenasowi i poddał pod głosowanie 

przedstawiony projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego Rady Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – stwierdził, że Wysoka Rada podjęła uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu głosowania tajnego dotyczącego 

wyboru Przewodniczącego/ą Rady Gminy (Nr I/1/2018) – stanowi on załącznik Nr 6 do protokołu. 

. 

Ad.5.2.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy.  

 

Radny Senior Wacław Stefański – otworzył następny punkt porządku obrad tj. podjęcie 

uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy, Litera „a” zgłaszanie kandydatur. 

Poprosił o zgłoszenia kandydatur na Przewodniczącego Rady Gminy Waganiec. 

Radny Mieczysław Kołowrocki - zgłosił kandydaturę radnej Pani Patrycji Smykowskiej. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – zwrócił się z zapytaniem, czy radna Pani Patrycja 

Smykowska wyraża zgodę na kandydowanie na Przewodniczącą Rady? 

 

Radna Patrycja Smykowska - wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Wojciech Sobczak - zgłosił kandydaturę radnego Pana Wojciecha Grzanki. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – zwrócił się z zapytaniem, czy radny Pan Wojciech Grzanka 

wyraża zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Rady? 

 

Radny Wojciech Grzanka – wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Radny Senior Wacław Stefański – poprosił o dalsze zgłoszenia. 

W związku z brakiem innych zgłoszeń zamknął listę kandydatów na Przewodniczącego Rady 

Gminy Waganiec. 

Poprosił zgłoszonych kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy Waganiec  

o zaprezentowanie swojej osoby. Ustalił maksymalnie 3 minutowy limit czasu na 

autoprezentację oraz 10 minutowy limit czasu na zadawanie pytań przez radnych. 

Poprosił w kolejności alfabetycznej o zabranie głosu kandydata, radnego Wojciecha Grzankę. 

 

Radny Wojciech Grzanka - stwierdził, że radna Patrycja Smykowska była pierwsza zgłoszona. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – stwierdził, że radny Wojciech Grzanka był wywołany  

w kolejności alfabetycznej jednak radny oddaje głos radnej Patrycji Smykowskiej.  

Poprosił o zabranie głosu kandydatkę Patrycję Smykowską. 

 

Radna Patrycja Smykowska – przestawiła się, poinformowała, że jest radną już drugą 

kadencję, i myśli, ż wiele się nauczyła i może się jeszcze wiele nauczyć i zrobić. Zdaje sobie 

sprawę, że czeka przed nią dużo wyzwań i obowiązków, ale wie, że sobie poradzi z tą funkcją.  

Jeżeli są pytania, to prosi ich zadawanie. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – zwrócił się do radnych, czy są pytania do kandydatki? 

 

Brak zapytań z sali. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – poprosił o zabranie głosu kandydata, radnego Wojciecha 

Grzankę. 

 

Radny Wojciech Grzanka – poinformował, że nie będzie się prezentował, z tego tytułu, że 

wszyscy go znają, i kto będzie chciał, to na niego zagłosuje. Poprosił o zadawanie pytań. 

 

Brak zapytań z sali. 

 

Radny Senior Wacław Stefański – podziękował i stwierdził, że na tym zakończyła się 

prezentacja kandydatów. 

Następnie zamknął dyskusję i poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy  

i przygotowanie kart do głosowania. 

Ogłosił 15 minutową przerwę. 

 

PRZERWA  

 

Radny Senior Wacław Stefański – po przerwie wznowił obrady i przeszedł do Litery „b” 

porządku obrad procedowanego punktu „wybory (głosowanie tajne)” i poprosił Komisję 

Skrutacyjną o rozpoczęcie głosowania i poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej  

o krótkie przypomnienie zasad głosowania. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Kłonowski – przypomniał zasady 

głosowania tajnego w sprawie wyboru Przewodniczącego/ej Rady Gminy 
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Radny Senior Wacław Stefański – podziękował i prosił Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o wyczytywanie z listy z imienia i nazwiska obecnych na sesji radnych,  

a wyczytanych radnych poprosił o podchodzenie po kartę do głosowania i oddanie głosu oraz 

wrzucenie do urny karty do głosowania. 

Poinformował, że jest do dyspozycji parawan, za którym nikt nie będzie przeszkadzał przy 

zaznaczaniu kandydata na karcie, na którego radni chcą oddać swój głos. 

Przypomniał, że Przewodniczący Rady Gminy wybrany jest, jeśli uzyska bezwzględną 

większość głosów w obecności, co najmniej połowy ustawowego składu Rady Gminy  

w głosowaniu tajnym. 

 

GŁOSOWANIE TAJNE 

 

Radny Senior Wacław Stefański – podziękował radnym za udział w głosowaniu i ogłosił  

15 minutową przerwę, a Komisję Skrutacyjną poprosił o pozostanie na sali w celu obliczenia 

głosów i podania wyników głosowania. 

 

PRZERWA  

 

Radny Senior Wacław Stefański – wznowił obrady po przerwie i poprosił Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z wyborów Przewodniczącego Rady Gminy 

Waganiec. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Kłonowski – odczytał wyniki głosowania. 

Kandydaci na Przewodniczącego/ą Rady Gminy Waganiec uzyskali następującą liczbę ważnie 

oddanych głosów:  

1. Grzanka Wojciech – 5 głosów „za” 

2. Smykowska Patrycja Marta - 10 głosów „za”, 

 

Komisja Skrutacyjna stwierdza, że kandydat radna Pani Patrycja Marta Smykowska uzyskała  

10 głosów „za wyborem” i została wybrana na Przewodniczącą VIII kadencji Rady Gminy 

Waganiec – protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

Radny Senior Wacław Stefański – pogratulował radnej wybranej na Przewodniczącą Rady 

Gminy Waganiec Pani Patrycji Smykowskiej i życzył powodzenia w pełnieniu tej zaszczytnej 

funkcji. 

Następnie przeszedł do Litery „c” porządku obrad procedowanego punktu „podjęcie uchwały”  

i poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Kłonowski – odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy – stanowi on załącznik Nr 8 do protokołu 

Radny Senior Wacław Stefański – podziękował i poddał pod głosowanie procedowaną 

uchwałę. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 
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Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, 

Mieczysław Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz 

Najder, Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, 

Stanisław Zimecki 

 

Radny Senior Wacław Stefański – stwierdził, że Wysoka Rada podjęła uchwałę w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Rady Gminy (Nr I/2/2018) – stanowi ona załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

Następnie przeszedł do Litery d, przedmiotowego punktu porządku obrad tj. przejęcie 

prowadzenia sesji przez Przewodniczącego Rady Gminy Waganiec VIII kadencji od Radnego 

Seniora (radnego najstarszego wiekiem obecnego na sesji). 

W poczuciu dobrze spełnionego obowiązku podziękował za wysłuchanie i poprosił 

Przewodniczącą Rady Gminy Waganiec o dalsze prowadzenie obrad.  

 

Ad.6.  

Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – podziękowała za udzielone zaufanie i mając 

nadzieją, że wspólna współpraca będzie bardzo dobrze przebiegała i myśli, że wszyscy wspólnie 

dojdą do porozumienia i będą działać dla dobra gminy Waganiec.  

Następnie ogłosiła 5 min. przerwy. 

 

PRZERWA 

  

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – po przerwie wznowiła obrady i otworzyła punkt 

6 porządku obrad tj. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, podpunkt 6.1. podjęcie 

uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu głosowania 

tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. Litera a zgłaszanie 

kandydatur. Zaproponowała, aby był ten sam skład Komisji Skrutacyjnej. 

 

Zwróciła się z zapytaniem, czy są inne propozycje? 

Brak innych propozycje z sali. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się z zapytaniem do radnego 

Radosława Kłonowskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

Radny Radosław Kłonowski – wyraził zgodę. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się z zapytaniem do radnej Iwony 

Góralskiej, czy wyraża zgodę na kandydowanie? 
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Radna Iwona Góralska – wyraziła zgodę. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się z zapytaniem do radną Jadwigę 

Michalską, czy wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

Radna Jadwiga Michalska – wyraziła zgodę.    

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – poinformował, że odbędzie się głosowanie 

kandydatur. 

 

Radny Wojciech Sobczak – stwierdził, że jeszcze nie będzie głosowania, powinno być 

zapytanie czy nie ma innych kandydatur?  i dopiero głosowanie. 

Stwierdził, że są jest to Grzanka Wojciech. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdził, że głosił propozycję, czy może być 

taki sam skład Komisji Skrutacyjnej nie było wówczas uwag, dlatego zapytała w kolejności 

członków komisji czy wyrażają zgodę na kandydowanie do składu komisji Skrutacyjnej. 

Czy są inne kandydatury, jeżeli chodzi o Komisje Skrutacyjną? 

 

Radny Wojciech Sobczak – stwierdził, że nie, później zgłosi. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – poinformował, że odbędzie się głosowanie 

kandydatur, przypominając, że radni głosują poprzez oddanie głosu na tablecie „za”, „przeciw”  

i „wstrzymujący się”. 

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego/ej Rady Gminy 

Waganiec w składzie: radna Góralska Iwona Małgorzata, radna Michalska Jadwiga Stanisława, 

radny Kłonowski Radosław.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że Wysoka Rada powołała Komisje 

Skrutacyjną do przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w składzie: radna 

Góralska Iwona Małgorzata, radna Michalska Jadwiga Stanisława, radny Kłonowski Radosław. 

Następnie poprosiła Komisję Skrutacyjną o ukonstytuowanie się zaproponowała 5 min przerwę. 
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Komisja Skrutacyjna zgłosiła brak przerwy, gdyż już się ukonstytuowała. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie projektu regulaminu głosowania tajnego w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego/ej Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Kłonowski – poinformował, że Komisja 

Skrutacyjna ukonstytuowała się, w następującym składzie: 

Przewodniczący Komisji – Radosław Kłonowski, 

Członek komisji – Góralska Iwona Małgorzata, 

Członek komisji – Michalska Jadwiga Stanisława. 

 

Następnie odczytał projekt regulaminu głosowania tajnego w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego/ej Rady Gminy – stanowi on załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi do 

przedstawionego projektu regulaminu? 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – poddała pod głosowanie procedowany projekt 

regulaminu. 

 

Głosowano w sprawie: 

głosowanie regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego/ej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że Wysoka Rada przyjęła 

regulamin głosowania tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego/ej.  

Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia 

regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy  

i poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały – stanowi on załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego/ej Rady Gminy. 
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Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że uchwała w sprawie powołania 

Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru 

Wiceprzewodniczącego/ej Rady Gminy został podjęta przez Wysoką Radę (Nr I/3/2018) – 

stanowi ona załącznik Nr 12 do protokołu. 

  

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – otworzyła punkt 6.2. podjęcie uchwały  

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, Litera a zgłoszenie kandydatur. 

Poprosiła o zgłaszanie kandydatur. 

 

Radny Mieczysław Kołowrocki – zgłosił kandydaturę na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Waganiec radnego Tomasza Wysockiego. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się z zapytaniem, czy radny Tomasz 

Wysocki wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

Radny Tomasz Wysocki – wyraził zgodę. 

 

Radny Arkadiusz Najder - zgłosił kandydaturę na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Waganiec radnego Wojciecha Maruta. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się z zapytaniem, czy radny Wojciech 

Marut wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

Radny Wojciech Marut – wyraził zgodę. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się z zapytaniem, czy są inne 

kandydatury na Wiceprzewodniczącego/ą Rady Gminy? 

 

Brak innych kandydatur. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zamknęła listę kandydatów i poprosiła Komisje 

Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania i ogłosiła 10 min. przerwę. 

 

PRZERWA 
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Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – po przerwie wznowiła obrady i przeszła do 

Litery „b” porządku obrad procedowanego punktu „wybory (głosowanie tajne)” i udzieliła głosu 

Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Kłonowski – przedstawił warunki 

głosowanie zgodni z przygotowanymi kartami do głosowania. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – poprosiła Komisję Skrutacyjną o rozpoczęcie 

głosowania tajnego poprzez wyczytywanie z listy z imienia i nazwiska obecnych na sesji 

radnych, a wyczytanych radnych poprosiła o podchodzenie po kartę do głosowania i oddanie 

głosu oraz wrzucenie do urny karty do głosowania. 

Przypomniała, że jest do dyspozycji parawan, gdzie radni będą mogli oddać swój głos na danego 

kandydata. 

 

GŁOSOWANIE TAJNE 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – podziękowała radnym za udział w głosowaniu  

i ogłosiła 15 minutową przerwę, a Komisję Skrutacyjną poprosiła o pozostanie na sali w celu 

obliczenia głosów i podania wyników głosowania. 

 

PRZERWA  

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – wznowiła obrady po przerwie i poprosiła 

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z wyborów 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Waganiec. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Kłonowski – odczytał wyniki głosowania. 

Kandydaci na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Waganiec uzyskali następującą liczbę 

ważnie oddanych głosów:  

1. Wojciech Marut – 5 głosów „za” 

2. Tomasz Damian Wysocki - 10 głosów „za”, 

 

Komisja Skrutacyjna stwierdza, że kandydat radny Pan Tomasz Wysocki uzyskał  

10 głosów „za wyborem” i został wybrany na Wiceprzewodniczącego VIII kadencji Rady 

Gminy Waganiec – protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – podziękowała i pogratulowała panu Tomaszowi 

Wysockiemu wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

Następnie przeszła do Litery „c” porządku obrad procedowanego punktu „podjęcie uchwały”  

odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – stanowi on 

załącznik Nr 14 do protokołu 

 

Następnie przeszła do głosowania nad przedstawioną uchwałą. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
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Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że uchwała w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy została podjęta przez Wysoką Radę (Nr I/4/2018) – 

stanowi ona załącznik Nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 7  

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – otworzyła punkt 7 porządku obrad tj. podjęcie 

uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej. 

Poinformowała, że art. 18 a ust. 1 i 5 ustawy z 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym stanowi, 

iż Rada Gminy kontroluje działalność Wójta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz 

jednostek pomocniczych gminy; w tym celu powołuje Komisje Rewizyjną, a zasady i tryb 

działania Komisji Rewizyjnej określa statut gminy. W związku z tym § 79 ust.1 i 2 Statutu 

Gminy Waganiec Dz. Urz. Woj. Kuj. Pomorskiego z 2003 r. stanowią, iż Komisja Rewizyjna 

składa się z przewodniczącego komisji, zastępcy przewodniczącego komisji oraz pozostałych 

członków w łącznej liczbie 4 osób a także, iż przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera 

Rada Gminy. Dlatego też przechodząc do litery „a” zgłaszanie kandydatów poprosiła radnych  

o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

 

Wiceprzewodniczący Tomasz Wysocki – zgłosił kandydaturę radnego Jana Brożka na 

Przewodniczącego komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się z zapytaniem, czy radny Jan 

Bróżek wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

Radny Jan Bróżek – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Wojciech Grzanka – zgłosił kandydaturę radnego Wojciecha Sobczaka. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się z zapytaniem, czy radny Wojciech 

Sobczak wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

Radny Wojciech Sobczak – wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – w związku z tym, że nie zgłoszono innych 

kandydatur zamknęła listę zgłoszeń na Przewodniczącego Rady Gminy. Poinformowała, że 

odbędzie się glosowanie nad każdą kandydaturą oddzielnie, „za”, „przeciw” i wstrzymujący się”.  

Poprosiła o głosowanie nad kandydaturą radnego Jana Bróżka. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru kandydata radnego Jana Bróżka na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 10 

PRZECIW: 5 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Jadwiga 

Michalska, Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (5) 

Wojciech Grzanka, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – podziękowała i poprosiła o głosowanie nad 

kandydaturą radnego Wojciecha Sobczak. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru kandydata radnego Wojciecha Sobczaka na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

  

Wyniki głosowania 

 

ZA: 5 

PRZECIW: 10 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wojciech Grzanka, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

PRZECIW (10) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Jadwiga 

Michalska, Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – podziękowała i stwierdziła, że Wysoka Rada na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybrała radnego Jana Bróżka. 

Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów na trzech pozostały członków Komisji Rewizyjnej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Wysocki – zgłosił kandydaturę radnego 

Radosława Kłonowskiego, radnego Stanisława Zimeckiego i radną Iwonę Góralską. 
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Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się do każdego kandydata z osobna, 

czy wyrażają zgodę na kandydowanie do składu Komisji Rewizyjnej. 

 

Zgłoszeni radni, Radosław Kłonowski, Stanisław Zimecki, Iwona Góralska wyrazili zgodę na 

kandydowanie. 

 

Radny Wojciech Sobczak – zgłosił kandydaturę Wojciecha Grzanki. 

  

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się z zapytaniem, czy radny Wojciech 

Grzanka wyraża zgodę na kandydowanie do składu Komisji Rewizyjnej? 

 

Radny Wojciech Grzanka – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – w związku z brakiem innych kandydatur 

zamknęła listę zgłoszeń do składu Komisji Rewizyjnej. 

Poinformowała, że każdy kandydat będzie głosowany osobno zgodnie z kolejnością ich 

zgłoszenia. 

Poprosiła o głosowanie nad kandydaturą radnego Radosława Kłonowskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru kandydata radnego Kłonowskiego Radosława do składu Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 10 

PRZECIW: 5 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Jadwiga 

Michalska, Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (5) 

Wojciech Grzanka, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – poprosiła o głosowanie nad kandydaturą 

radnego Stanisława Zimeckiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru kandydata radnego Zimeckiego Stanisława do składu Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14 

PRZECIW: 1 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (1) 

Wojciech Sobczak 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – poprosiła o głosowanie nad kandydaturą radnej 

Iwony Goralskiej. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyboru kandydata radnej Iwony Góralskiej do składu Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 10 

PRZECIW: 5 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Jadwiga 

Michalska, Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (5) 

Wojciech Grzanka, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – poprosiła o głosowanie nad kandydaturą 

radnego Wojciecha Grzanki. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru kandydata radnego Wojciecha Grzanki Radosława do składu Komisji Rewizyjnej.  

  

Wyniki głosowania 

 

ZA:   5 

PRZECIW: 10 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wojciech Grzanka, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

PRZECIW (10) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Jadwiga 

Michalska, Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 
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Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – podziękowała za głosowanie i stwierdziła, że 

Wysoka Rada na pozostałych członków Komisji Rewizyjnej wybrała radnego Radosława 

Kłonowskiego, radnego Stanisława Zimeckiego i radną Iwonę Góralską. 

Radny Wojciech Grzanka nie uzyskał wymaganej liczby głosów.  

 

Następnie przeszła do litery „c” podjęcie uchwały i odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru 

członków Komisji Rewizyjnej i poddała ja pod głosowanie – stanowi on załącznik Nr 16 do 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że Wysoka Rada podjęła uchwałę 

w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej (Nr I/5/2018) – stanowi ona załącznik Nr 17 do 

protokołu. 

Poprosiła członków Komisji Rewizyjnej o ukonstytuowanie się Komisji, gdyż jest wybrany 

Przewodniczący Komisji, a musi być wybrany Zastępca Komisji i zarządziła 5 min. przerwę. 

 

     PRZERWA 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – po przerwie wznowiła obrady i poprosiła  

o przedstawienie Zastępcy Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Bróżek – poinformował, że Komisja Rewizyjna 

jednogłośnie wybrała na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Radosława 

Kłonowskiego. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Budżetu, Finansów, Planowania 

Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – przeszła do procedowania kolejnego punktu 

porządku obrad tj. podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Budżetu, Finansów, 

Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 
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Stwierdziła, że nie jest nigdzie wskazane, że komisje stałe i Komisja Budżetu powinna mieć  

4 członków, dlatego też dla porządku zaproponowała, aby wszystkie komisje stałe Rady Gminy 

miały składy w ilości 4 członków.   

Poddała pod głosowanie, aby skład osobowy Komisji Budżetu wynosił 4 członków.   

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia 4 osobowego składu Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego  

i Porządku Publicznego. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – podziękowała za głosowanie i poprosiła  

o zgłaszanie kandydatur do Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego  

i Porządku Publicznego. 

 

Radny Jan Brożek – zgłosił następujące kandydatury do Komisji Budżetu, Finansów, 

Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego: radny Wysocki Tomasz, radny Kołowrocki 

Mieczysław, radna Jadwiga Michalska i radny Kłos Jan. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się do każdego kandydata z osobna, 

czy wyrażają zgodę na kandydowanie do składu Komisji Budżetowej. 

 

Zgłoszeni radni, Wysocki Tomasz, Kołowrocki Mieczysław, Jadwiga Michalska i Kłos Jan 

wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – poprosiła o zgłoszenie kolejnych kandydatur. 

Brak zgłoszeń z sali. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – w związku z brakiem innych kandydatur 

zamknęła listę zgłoszeń i poinformowała, że są zgłoszone 4 osoby do Komisji Budżetu zgodnie  

z przyjętym przez radnych składem 4 osobowym, dlatego też zaproponowała, aby głosowanie 

kandydatów odbyło się razem. 

 

Radca Prawny Tomasz Mroczkowski – poinformował, że jeżeli jest więcej kandydatów niż 

członków komisji, to trzeba głosować każdego z osobna, jeżeli głosowana jest komisja  

w składzie 4 osobowym i nie ma więcej kandydatów głosuje się nad zatwierdzeniem całej 

komisji w składzie zaproponowanym 4 kandydatów.  
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia składu Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku 

Publicznego w osobach: Jadwiga Michalska, Wysocki Tomasz, Kołowrocki Mieczysław, Jan 

Kłos.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 10 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Jadwiga 

Michalska, Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Grzanka, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie  

w sprawie wyboru członków Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego  

i Porządku Publicznego i poddała go pod głosowanie – stanowi on załącznik Nr 18 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Budżetu, Finansów, Planowania 

Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

  

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że Rada Gminy podjęła uchwałę  

w sprawie w sprawie wyboru członków Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego  

i Porządku Publicznego (Nr I/6/2018) – stanowi on załącznik Nr 19 do protokołu. 

Następnie ogłosiła 5 minutowa przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Budżetu, Finansów, 

Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 
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Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – po przerwie wznowiła obrady i poprosiła  

o przedstawienie Przewodniczącego i Zastępcę Komisji Budżetu. 

 

Radny Mieczysław Kołowrocki - poinformował, że członkowie komisji jednogłośnie wybrali 

na Przewodniczącego Komisji Budżetu Mieczysława Kołowrockiego, a na Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji Jadwigę Michalską. 

 

Ad.9.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – otworzyła punkt 9 porządku obrad tj. podjęcie 

uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 

Społecznej, zaproponowała głosowanie nad 4 osobowym składem Komisji Oświaty.  

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia 4 osobowego składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – podziękowała i poprosiła o zgłoszenie 

kandydatur do składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

Radny Tomasz Wysocki – zgłosił kandydatury radnych, Radosława Kłonowskiego, 

Stefańskiego Wacława, Mieczysława Kołowrockiego i Maruta Wojciecha. 

 

Radny Wojciech Sobczak – zgłosił radnego Arkadiusza Kujawę. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się z zapytaniem do każdego 

kandydata z osobna, czy kandydaci wyrażają zgodę na kandydowanie do składu Komisji 

Oświaty? 

 

Kandydaci radny, Radosław Kłonowski, Stefański Wacław, Mieczysław Kołowrocki, 

Arkadiusz Kujawa wyrazili zgodę. 

 

Kandydat radny Wojciech Marut nie wyraził zgody.   
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 Radny Mieczysław Kołowrocki - w związku z tym, że radny Wojciech Marut nie wyraził 

zgody zaproponował kandydaturę radnego Jana Bróżka. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się z zapytaniem do radnego Jana 

Bróżka czy wyraża zgodę na kandydowanie? 

Radny Jan Bróżek – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – poinformował, że w związku z tym, że jest  

5 kandydatów, głosowanie odbędzie się nad każdą kandydaturą z osobna zgodnie z kolejnością 

ich zgłoszeń. 

 

Radny Arkadiusz Kujawa – stwierdził, że w takim przypadku jak jest 5 kandydatów, to 

rezygnuje z kandydowania do składu Komisji Oświaty. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – poinformowała, że w związku z rezygnacją 

radnego Arkadiusza Kujawy są 4 zgłoszone kandydatury, dlatego to głosowanie odbędzie się tak 

jak poprzednio, czyli będą głosowani razem wszyscy kandydaci do składu Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. Poprosiła radnych o głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej w osobach: 

Kłonowski Radosław, Stefański Wacław, Kołowrocki Mieczysław, Bróżek Jan.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 10 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Jadwiga 

Michalska, Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Grzanka, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyboru członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej – stanowi on 

załącznik Nr 20 do protokołu. 

Poprosiła o radnych o głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej. 
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Wyniki głosowania 

 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, Patrycja Smykowska, 

Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Marut 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że Wysoka Rada podjęła uchwałę  

w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej 

(Nr I/7/2018) – stanowi ona załącznik Nr 21 do protokołu. 

Następnie ogłosiła 5 minutowa przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

       PRZERWA 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – po przerwie wznowiła obrady i poprosiła  

o przedstawienie Przewodniczącego i Zastępcę Komisji Oświaty.  

 

Radny Wacław Stefański – poinformował, że Komisja Oświaty ukonstytuowała się  

i jednogłośnie na Przewodniczącego Komisji wybrała Wacława Stefańskiego i na Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji wybrała Radosława Kłonowskiego. 

 

Ad.10.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – otworzyła następny punkt porządku obrad tj. 

podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

zaproponowała również 4 osobowy skład komisji. 

 

Radny Mieczysław Kołowrocki – zwrócił się z zapytaniem do radcy prawnego czy Komisja 

Rolnictwa może być 5 osobowa? 

 

Radca Prawny Tomasz Mroczkowski – poinformował, że to jest kompetencja i decyzja Rady, 

jaki skład osobowy ustali, może być 5 osobowa, jeżeli Rada gminy podejmie taka decyzję. 

 

Radny Mieczysław Kołowrocki – złożył wniosek o przegłosowanie, aby skład Komisji 

Rolnictwa był 5 osobowy. 

  

Radny Wojciech Marut – stwierdził że, po co rozdzielać i robić 4 a teraz 5, uważa, że należy 

zrobić wszystkie komisje w składzie 4 osobowym. 
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Radny Arkadiusz Najder – zwrócił się z zapytaniem, jaki jest argument, że radny zgłosił skład  

5 osobowy? 

 

Radny Mieczysław Kołowrocki – wobec powyższego wycofał swój wniosek. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – poddała pod głosowanie 4 osobowy skład 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia 4 osobowego składu Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – w dalszej części procedowanego punktu 

poprosiła o zgłaszanie kandydatur do Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Mieczysław Kołowrocki – zgłosił kandydatów do komisji: radny Grzanka Wojciech, 

radny Sobczak Wojciech, radny Arkadiusz Najder, radny Arkadiusz Kujawa. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się z osobna do radnych zgłoszonych 

do Komisji Rolnictwa, czy wrażają zgodę na kandydowanie? 

 

Radni Grzanka Wojciech, Sobczaka Wojciech, Arkadiusz Najder i Arkadiusza Kujawa – 

nie wyrazili zgody na kandydowanie. 

 

Radny Mieczysław Kołowrocki – wobec tego, że radni nie wyrazili zgody na kandydowanie, 

zgłasza kolejnych kandydatów do Komisji: radny Stanisław Zimecki, radny Jan Kłos, radna 

Jadwiga Michalska, radna Iwona Góralska. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się z osobna do radnych zgłoszonych 

do Komisji Rolnictwa, czy wrażają zgodę na kandydowanie? 

 

Radni Zimecki Stanisław, Kłos Jan, Michalska Jadwiga, Góralska Iwona – wyrazili zgodę 

na kandydowanie.  
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Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – poinformowała, że jest 4 kandydatów do 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, dlatego też poddała te kandydatury pod wspólne 

głosowanie. Poprosiła radnych o głosowanie.    

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia składu Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska w osobach: Zimecki Stanisław, Kłos 

Jan, Michalska Jadwiga, Góralska Iwona.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 10 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Jadwiga 

Michalska, Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Grzanka, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że Wysoka Rada przyjęła zgłoszone 

kandydatury do Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, następnie odczytała projekt uchwały  

w sprawie wyboru członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – stanowi on załącznik  

Nr 22 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

  

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że Wysoka Rada podjęła uchwałę 

w sprawie wyboru członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska (Nr I/8/2018) – stanowi 

ona załącznik Nr 23 do protokołu. 
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Następnie ogłosiła 5 minutowa przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska. 

 

       PRZERWA 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – po przerwie wznowiła obrady i poprosiła  

o przedstawienie Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

 

Radny Stanisław Zimecki – poinformował, że komisja ukonstytuowała się i jednogłośnie na 

Przewodniczącego Komisji wybrała Stanisława Zimeckiego i na Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji wybrała Jana Kłos. 

 

Ad.11 

Podjecie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – otworzyła 11 punkt porządku obrad tj. podjecie 

uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. 

W tym przypadku również zaproponowała przegłosowanie składu osobowego komisji, w ilości  

5 osób. Poprosił o głosowanie. 

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia 5 osobowego składu doraźnej Komisji Statutowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, ze Rada Gminy przyjęła 5 osobowy 

skład doraźnej Komisji Statutowej 

Następnie przeszła do zgłaszania kandydatur, poprosiła radnych o propozycje.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Wysocki – zaproponował kandydaturę Przewodniczącej 

Rady Patrycji Smykowskiej, radnego Radosława Kłonowskiego, radnego Mieczysława 

Kołowrockiego, radnego Jana Bróżek i radnego Wacława Stefańskiego. 

 

Radny Wojciech Grzanka – zgłosił kandydaturę radnego Wojciecha Maruta. 
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Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zwróciła się z zapytaniem, czy są inne 

kandydatury do składu Komisji Statutowej? 

 

Brak innych propozycji z sali.  

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zamknęła listę zgłoszonych kandydatur  

i poprosiła kandydatów każdego z osobna o wyrażenie zgody na kandydowanie. 

 

Zgłoszeni kandydaci Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska, radny Radosław 

Kłonowski, radny Mieczysław Kołowrocki, radny Jana Bróżek, radny Wacław Stefański, 

radny Wojciech Marut wyrazili zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – poinformował, że w związku z tym, ze jest 

więcej zgłoszeń do składu Komisji Statutowej podda pod głosowanie każdą kandydaturę pod 

głosowanie zgodnie z kolejnością zgłoszeń.  

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru kandydatury Przewodniczącej Rady Gminy Smykowskiej Patrycji do składu Komisji 

Statutowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11 

PRZECIW: 3 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, 

Arkadiusz Kujawa, Jadwiga Michalska, Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz 

Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (3) 

Wojciech Grzanka, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Marut 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru kandydata radnego Kłonowskiego Radosława do składu Komisji Statutowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12 

PRZECIW: 2 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, 

Arkadiusz Kujawa, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, Patrycja Smykowska, Wacław 

Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (2) 

Wojciech Marut, Wojciech Sobczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Grzanka 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru kandydata radnego Kołowrockiego Mieczysława do składu Komisji Statutowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 10 

PRZECIW: 4 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Jan Bróżek, Iwona Góralska, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, 

Jadwiga Michalska, Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

PRZECIW (4) 

Wojciech Grzanka, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Arkadiusz Kujawa 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru kandydata radnego Jana Bróżek do składu Komisji Statutowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10 

PRZECIW: 2 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Bróżek, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, 

Jadwiga Michalska, Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

PRZECIW (2) 

Wojciech Grzanka, Wojciech Sobczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Iwona Góralska, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder 
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Głosowano w sprawie: 

wyboru kandydata radnego Wacław Stefański do składu Komisji Statutowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 9 

PRZECIW: 4 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jan Bróżek, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Jadwiga Michalska, 

Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (4) 

Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Iwona Góralska, Wojciech Grzanka 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru kandydata radnego Wojciecha Marut do składu Komisji Statutowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 8 

PRZECIW: 6 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Jan Kłos, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga 

Michalska, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

PRZECIW (6) 

Radosław Kłonowski, Mieczysław Kołowrocki, Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, 

Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Bróżek 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – podziękowała za przeprowadzone głosowanie  

i udzieliła głosu radcy prawnemu Panu Tomaszowi Mroczkowskiemu. 

 

Radca prawny – poinformował, że zostało zgłoszonych 6 kandydatów, a jest 5 miejsc  

w komisji, to osoba, która dostała najmniej głosów, to została tym samym niewybrana do 

komisji, a potwierdzeniem będzie podjęcie przez Wysoka Radę uchwały w prawie powołania 

komisji, gdzie będzie wskazanych tylko 5 kandydatur. 
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Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

powołania doraźnej Komisji Statutowej – stanowi on załącznik Nr 24 do protokołu. 

Następnie poddał pod głosowanie procedowaną uchwałę w składzie: radna Patrycja Smykowska 

członek komisji, radny Radosław Kłonowski członek komisji, radny Mieczysław Kołowrocki 

członek komisji, radny Jana Bróżek członek komisji, radny Wacław Stefański członek komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, Patrycja Smykowska, 

Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Marut 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że Wysoka Rada podjęła uchwałę 

w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej (Nr I/9/2018) – stanowi ona załącznik Nr 25 do 

protokołu. 

 

Ad.12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Waganiec na 2018 r. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – otworzyła kolejny punkt porządku obrad tj. 

podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Waganiec na 2018 r. 

 

Poinformował, że radca prawny chciałby opuścić obrady, zwróciła się z zapytaniem, czy są 

pytania do Pana Mecenasa? 

  

Radny Wojciech Sobczak – stwierdził, że trwa jeszcze porządek obrad. 

 

Radny Wojciech Marut – poinformował, że jest za tym, aby Pan radca prawny był do końca 

sesji, gdyż nie po to jest płacone, żeby w ważnych sprawach gdzie może radni będą zadawać 

pytania w sprawach prawnych do radcy prawnego. 

 

Radca prawny Tomasz Moroczkowski – poinformował, że w kwestii tego płacenia, tak jak 

radny wspomniał, to urząd płaci tylko za 4 godziny w tygodniu i na tej sesji jest jakby poza 

swoja umową, a był żeby pomoc technicznie przy kwestiach związanych z głosowaniem, a teraz 

dalej są prowadzone uchwały merytoryczne, nad którymi radni musza obradować. 

 



37 

 

Radny Arkadiusz Najder – zwrócił się z zapytaniem, że jak zrozumiał, to jest dobra wola radcy 

prawnego, że przychodzi na sesję? 

 

Radca prawny Tomasz Moroczkowski – poinformował, że to jest jego dobra wola, na prośbę 

Wójta przyszedł, bo ma w umowie 4 godziny na obsługę Urzędu Gminy przeznaczoną, ale aby 

pomoc w prowadzeniu tej pierwszej sesji przyszedł poza swoją umową, aby pomoc w tych w 

tych kwestiach technicznych i w nich uczestniczyć, bo we wtorek w tym tygodniu był na 

dyżurze. A ma też inne obowiązki, dlatego tez jest ta jego prośba, że chciałby się oddalić. 

 

Radny Wojciech Marut – przeprosił radcę prawnego, żel ujął swoje uwagi. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – podziękowała Panu Tomaszowi 

Mroczkowskiemu za pomoc w obradach pierwszej sesji. 

 

Radca prawny T.Mroczkowski – opuścił obrady. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – powróciła do procedowania porządku obrad  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 

 

Radny Mieczysław Kołowrocki – zaproponował 10 min. przerwę, jeżeli rada uzna, że nie to 

trudno.  

 

Radny Wojciech Marut – poinformował, że projekt zmian w budżecie gminy otrzymał w dniu 

dzisiejszym, dlatego proponuje 30 min. przerwę w celu zapoznania się z jego treścią, gdyż 

materiał jest obszerny, jest wniosek formalny. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – w związki z tym, że padły dwie propozycje, 

zaproponowała przegłosowanie najdalej idącego wniosku Pana radnego Wojciecha Maruta  

o 30 min. przerwę. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia zgłoszonego wniosku formalnego zgłoszonego przez radnego Maruta Wojciecha  

o przerwę 30 minutową.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 6 

PRZECIW: 6 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, 

Wojciech Sobczak 

PRZECIW (6) 

Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Patrycja Smykowska, Wacław 

Stefański, Tomasz Wysocki 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jan Bróżek, Jadwiga Michalska, Stanisław Zimecki 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że wniosek nie uzyskał większości 

głosów, dlatego poddała pod głosowanie wniosek radnego Mieczysława Kołowrockiego  

o 10 min. przerwę. 

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia zgłoszonego wniosku formalnego radnego Mieczysława Kołowrockiego  

o 10 minutową przerwę.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 8 

PRZECIW: 6 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jan Bróżek, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Patrycja Smykowska, 

Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (6) 

Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, 

Wojciech Sobczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jadwiga Michalska  

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że wniosek formalny radnego 

Kołowrockiego został przyjęty, dlatego też ogłosiła 10 min. przerwę. 

 

        PRZERWA 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – po przerwie wznowiła obrady i przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Waganiec na 2018 r. – stanowi on załącznik 

Nr 26 do protokołu. 

 

Otworzyła dyskusję do projektu uchwały. 

 

Radny Wojciech Sobczak – zwrócił się z zapytaniem, co oznacza zapis „wprowadza się 

następujące zmiany” to właściwie, po co są tu radni, skoro się wprowadza? A może to powinno 

być słowo proponuje się następujące zmiany, bo rada jest podmiotem, więc nie może być słowo 

wprowadza się. Uważa, że proponuje się i rada zatwierdza. Niestety po to jest rada, chyba, że 

rada pomyliła swoją role i jest od przyklepywania, a niestety jest od decydowania. Jest albo 

przedmiot decyzji, albo decydujący jest. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że rozumie wypowiedź, ale jest to 

projekt uchwały, czyli ta uchwała brzmi tak jak powinna brzmieć, ją się głosuje, albo jest 

przyjęte, albo nie jest przyjęte.  
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Skarbnik Gminy Danuta Roszko – poinformowała, że to jest treść uchwały jak ma brzmieć 

uchwała, a w nagłówku jest zapis, że to jest projekt uchwały, jest to zawarte w prawym górnym 

rogu. Natomiast tak ma brzmieć uchwała, jeżeli Wysoka Rada podejmie, to taką treść ma ta 

uchwała zawierać. 

 

Radny Wojciech Sobczak – zwrócił się z zapytaniem, czy nie można tego zmienić? Uważa, że 

rada decyduje i stwierdził, że nie podoba mu się ten zwrot. 

 

Zastępca Wójta Arkadiusz Żak – poinformował, że rada decyduje poprzez głosowanie, jak nie 

przyjmie, to ten projekt jest odrzucony.  

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – w związku z brakiem zapytań z sali, zamknęła 

dyskusje i poddała pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Waganiec na 2018 r. 

  

Wyniki głosowania 

 

ZA: 9 

PRZECIW: 5 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jan Bróżek, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, Jadwiga Michalska, 

Patrycja Smykowska, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (5) 

Wojciech Grzanka, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Arkadiusz Najder, Wojciech Sobczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Góralska  

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, ze Wysoka Rada podjęła uchwałę 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. (Nr I/10/2018) – stanowi ona załącznik Nr 27 do 

protokołu. 

 

Ad.13 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – otworzyła następny punkt porządku obrad tj. 

podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec i przedstawiła 

projekt przedmiotowej uchwały – stanowi on załącznik Nr 28 do protokołu. 

 

Otworzyła dyskusję do projektu przedstawionej uchwały. 

 

Radny Arkadiusz Kujawa – zwrócił się z zapytaniem, jaka była wcześniej pensja Pana Wójta, 

gdyż jest 10 nowych radnych i nie wszyscy wiedzą jak to wyglądało. 
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Wójt Gminy Piotr Kosik – poinformował, że wynagrodzenie jest od 5 lat takie samo. 

 

Skarbnik Gminy Danuta Roszko – poinformował, że kwota od początku, od kiedy Pan Wójt 

Piotr Kosik jest Wójtem jest identyczna, z małym wyjątkiem, gdzie 1 grosz zyskał od czerwca 

2018 r. cały czas było 9120,00 zł, teraz jest 9120,01 zł. 

 

Radny Wojciech Sobczak – z tego, co widzi, to Pan Wójt chce podnieść pensje oczywiście 

gmina jest zadłużona. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – poinformował, że przed chwilą Pani Skarbnik 

przedstawiła szczegółowo jak to wygląda jest ona taka sama od 4 lata i w tej uchwale w dniu 

dzisiejszym nie ma podwyżki wynagrodzenia Wójta Gminy. 

 

Radny Wojciech Sobczak – stwierdził, że będzie głosował przeciw. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – w związku z brakiem dyskusji poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec.  

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 12 

PRZECIW: 1 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław Kołowrocki, 

Arkadiusz Kujawa, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, Patrycja Smykowska, Wacław 

Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (1) 

Wojciech Sobczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Grzanka, Wojciech Marut 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że Rada Gminy podjęła uchwałę  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec (Nr I/11/2018) – stanowi ona 

załącznik Nr 29 do protokołu. 

 

Ad.14.  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Waganiec 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 

2019 rok. 
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Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – otworzyła następny punkt porządku obrad tj. 

podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Waganiec 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2019 rok, następnie 

przedstawiła projekt przedmiotowej uchwały – stanowi on załącznik Nr 30 do protokołu. 

Otworzyła dyskusje do projektu uchwały. 

 

Brak dyskusji z sali. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 

przedmiotową uchwałę.  

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Waganiec 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Jadwiga Michalska, Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, 

Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Marut, Arkadiusz Najder 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że Rada Gminy podjęła uchwałę  

w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Waganiec z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2019 rok (Nr I/12/2018) – 

stanowi ona załącznik Nr 31 do protokołu. 

 

Ad.15 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu 

projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy 

Waganiec”. 
 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – otworzyła punkt 15 porządku obrad tj. podjęcie 

uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Waganiec”. 

Przedstawiła projekt procedowanej uchwały - stanowi on załącznik Nr 32 do protokołu. 

 

Otworzyła dyskusję. 
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Radny Wojciech Marut – złożył wniosek o 5 min. przerwę, gdyż otrzymał ten projekt przed 

obradami sesji i tego regulaminu nie czytał. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – na wniosek radnego zarządziła 5 min przerwę. 

 

    PRZERWA 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – wznowiła obrady po prerwie i otworzyła 

dyskusję do projektu uchwały. 

 

Radni nie podjęli dyskusji. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Waganiec”. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Waganiec”. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Bróżek, Iwona Góralska, Wojciech Grzanka, Radosław Kłonowski, Jan Kłos, Mieczysław 

Kołowrocki, Arkadiusz Kujawa, Wojciech Marut, Jadwiga Michalska, Arkadiusz Najder, 

Patrycja Smykowska, Wojciech Sobczak, Wacław Stefański, Tomasz Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – stwierdziła, że Wysoka Rada podjęła uchwałę 

w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu „Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Waganiec” - (Nr I/13/2018) – 

stanowi ona załącznik Nr 33 do protokołu. 

 

Ad.16 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny Wojciech Marut – złożył wniosek do budżetu Gminy Waganiec na 2019 r., aby 

zabezpieczyć kwotę na modernizację hydrantów przeciwpożarowych. 

W niektórych miejscowościach nie działają, lub są uszkodzone  

 

Radny Wojciech Sobczak – złożył wniosek w sprawie oczyszczenia przepustów pod nowo 

pobudowanymi drogami. 



43 

 

Stwierdził, że nie wie, kto to zrobi, gdyż zostały te drogi odebrane, tylko wszystkie przepusty, 

przez które przechodzą te drogi są zasypane przez wykonawców, i uważa, że nie powinny być 

one odebrane i wykonawca powinien te wszystkie przepusty oczyścić. Oczywiście we własnym 

zakresie może to oczyścić gmina, jednak trzeba to zrobić jak najwcześniej, gdyż jak przyjdzie 

wiosna mogą być problemy.    

 

Radna Jadwiga Michalska – zwróciła się z prośbą o naprawę drogi do szkoły w Niszczewach  

i naprawę drogi od figurki od Pana Marszewskiego, chodzi o uzupełnienie tych dziur, które 

powstały. 

 

Radny Radosław Kłonowski – zwrócił się o wycięcie drzewa „Jesion”, który znajduje się po 

lewej stronie jadąc od Zbrachlina do Siutkowa (przy sadzie) jest to droga powiatowa w pobliżu 

posesji Pani Kamińskiej, zagraża on bezpieczeństwu dla uczestników tej drogi.  

 

Radny Arkadiusz Kujawa – zgłosił prośbę, informując, że przy drodze powiatowej przy szkole  

w Zbrachlinie w ciągu 2-3 dni został uszkodzony chodnik przy drodze powiatowej, wzdłuż jest 

brak tych kostek. Przypuszcza, że prawdopodobnie przejeżdżał ciągnik i go uszkodził. Zgłasza 

również, aby ten chodnik został oczyszczony z piasku, aby dzieci, które idą do szkoły miały 

bezpieczne przejście, gdyż może być nieszczęście. 

  

Zwrócił się z uwagą, aby został przeprowadzony przegląd oświetlenia, w niektórych miejscach 

są przepalone żarówki i tak np. przy Orliku, i przy głównym skrzyżowaniu w Zbrachlinie, gdzie 

powinna ta lampa oświetlać drogę dzieciom z każdej strony, niestety jest ona przepalona.    

 

Ad.17 

Zamknięcie obrad I sesji VIII kadencji Rady Gminy Waganiec. 

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Smykowska – przeszła do punktu 17 porządku obrad tj. 

zamknięcie obrad I Sesji VIII kadencji Rady Gminy Waganiec. 

Poinformowała, że w związku z wyczerpaniem porządku obrad I Sesji VIII kadencji Rady 

Gminy Waganiec, zamyka obrady w dniu 4 grudnia 2018 r. – godz. 15
12

 

 

  

 

 

Przewodnicząca 

Rady Gminy Waganiec 

mgr Patrycja Smykowska  

  

 

Przygotowała: Iwona Marciniak 

Insp. ds. obsługi Rady Gminy i jej organów. 

 

 


